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To: @minvws.nl]
Cc: @minvws.nl]
From: )

Sent: Tue 9/7/2021 1:41:11 PM

Subject: RE: Duitsland

Received: Tue 9/7/2021 1:41:12 PM

Per 2022 is er geen apart corona-potje meer (catastrofe-regeling stopt einde van het jaar). Dus het moet sowieso uit reguliere
middelen. En daar is inderdaad het loket voor gesloten (alhoewel er nu dus nog wel gesteggeld wordt over ophoging voor IC-

capaciteit en - zoals EEE in KV aangaf- kan het straks nog ‘fout’ gaan omdat er middelen voor OVA bijgeplust moeten

worden).
Boodschap richting CZ inderdaad zoalsBER--ngeett, maak eerst maar een raming van de kosten. En dan dus daarbij: maar we

kunnen verzekeraars daar niet extra voor compenseren. T enige wat we wel met verzekeraars hebben afgesproken is dat er,

vanwege corona, 70% macronacalculatie plaats vindt op eventuele overschrijdingen van het macro-kader.

Rs £2 UNjullie even in cc, zodat je ook op de hoogte bent van (weer) een kostenpost die in de komende tijd wellicht

naar boven komt.

Groet RL

Van: 5.1.2e ) JEEI eminvws.ni>

Verzonden: dinsdag 7 september 2021 15:16

Aan: 5.1.2e ) <JJEEEI @ minvws.nl>
CC: 5.1.2e ) BEE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Duitsland

Hoi [JEEZ ik denk dat we ten eerste moeten nagaan wat de extra kosten hiervoor precies zijn, en ten tweede of de financiering
via een apart ‘corona-potje’ moet lopen of via de reguliere middelen. Via de reguliere middelen is voor komend jaar denk ik niet

mogelijk, want dan moet het nu in de begroting (klopt toch EEE. dus blijft over een apart ‘corona-potje’. M.i. zouden w

daarom moeten meegeven dat het nodig is om met de partijen in kaart te brengen wat de extra kosten hiervoor zijn en d

moeten uitwerken op welke wijze we dit kunnen financieren. Wat denk jij?
Ik ben morgen vrij en ik denk dat EEE morgen iets voor zijn nota wil. Kun jij dat doen?

Groeten van

Verzonden: dinsdag 7 september 2021 14:56

Aan: @minvws.nl>;[ s12¢ |) < minvws.nl>

cc: 1. .
® minvws.nl>

Onderwerp: RE: Duitsland

Op dit moment wordt er gekeken of we magelijk al eerder in het proces
- dus eerder dan dat wij zorg moeten afschalen — al

patiénten kunnen uitplaatsen naar Duitsland.

Dit als onderdeel om komende week op basis van argumentatie eventueel maatregelen te kunnen loslaten.

De Duitse zorgbestuurder in Noordrijn-Westfalen zegt dat er ruimte is, maar geeft een go nodig van zijn minister.

Hugo spreekt hierover vrijdag met zijn Duitse collega. We werken aan een nota waarin we kijken wat er allemaal nodig is om dit te

kunnen opstarten.

Daarom betrekken we jullie hier nu graag bij.

Dit vervoer (ambulance, helikopter, ziekenhuiskosten Duitsland) gaat natuurlijk extra geld kosten.

Hoe hier mee om te gaan? Zijn hier afspraken over en wordt dit gewoon vergoed? Moet hier iets extra's voor worden geregeld?
Kortom: wat kunnen we vanuit Z meegeven aan Hugo in de nota als het gaat om vergoedingsvraagstukken.

lk hoop dat jullie ons van meer input kunnen voorzien.

Met vriendelijke groet,
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

=i — |

Van:EEJEEN eminvws.nl>
Verzonden: dinsdag 7 september 2021 12:37

2minvws.nl>;

[ERE < minvws.nk>

CC: A. fy @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Duitsland

Willen jullie meedenken met CZ? Gaat over MSZ/IC en over corona, dus daarom even naar jullie beiden.

Groet,

van: SE)EEE© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 7 september 2021 12:11

aan:IEEE BEEN minvws n>
Onderwerp: FW: Duitsland

Beste

Zie onderstaande.

lk moet nog verder worden bijgepraat, maar voor nu, kun je meedenken / aangeven wie op dit onderwerp (evt. extra kosten

overplaatsingen naar Duitsland) het beste kan meedenken?

Met vriendelijke groet,

5.1.%e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

minvws.nl |
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